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Az alapítvány kuratóriuma tavaly Papp Zarándnak (általános iskolás 

kategória) ítélte oda „Bátaszék város jó tanuló jó sportolója” díját. Az elmúlt 

évben a gimnáziumnak nem volt jelöltje erre a díjra. 

Tavaly is sikeresen pályáztunk az önkormányzatnál: a tavasszal 

meghirdetett pályázaton nyertünk 76.500,- forintot működési költségekre, a 

nyár végin pedig kereken 100 ezret a sportcsarnok falán elhelyezett 

emléktábla felújításának és továbbvezetésének támogatására. 

A BÁTGRILL KFT egy év kihagyás után tavaly ismét támogatta 

munkánkat: 60 ezer forinttal járult hozzá működési költségeinkhez. Ehhez 

az kellett, hogy az új ügyvezető igazgatónak elmagyarázzam: mi a 

különbség alapítványunk és egy sportegyesület munkája között. Örömmel 

számolok be arról, hogy a BÁTGRILL idén is támogat minket! 

Az 1%-os felajánlásokból 2022-ben kicsivel több pénzt kaptunk, mint az 

előző évben. 

A Cikádor újság tavalyi áprilisi számában felhívással fordultam az 

olvasókhoz anyagi támogatásukat kérve. Sajnos kérelmem nem talált 

meghallgatásra az olvasók körében. 

Alapítványunk ugyan 2002-ben lett bejegyezve, de igazi munka 2003, tehát 

pontosan 20 év óta zajlik. A vírushelyzet idején több rendezvényünket is el 

kellett halasztani, melyeket idén szeretnénk pótolni. 

Négy év szünet után idén már megtartottuk az első igazi ülésünket is: az 

alapítvány munkája tehát régi kerékvágásában folytatódik. 

Kérem beszámolóm megvitatását és elfogadását. 

 

 

 

 

Bátaszék, 2023. április 17. 

Rudolf László kuratóriumi elnök 

 


